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DAGSORDEN  

1. Valg af dirigent.  

2. Formandens beretning om foreningens aktiviteter i 2022.  

3. Aflæggelse af revideret regnskab for 2023.  

4. Orientering fra underudvalg:  

5. Fremlæggelse af aktivitetsplan og budget for 2023.   

6. Indkomne forslag.  

7. Valg af bestyrelsen 

8. Valg af suppleanter 

9. Valg af revisor 

10. Eventuelt.  

 

1) Formanden bød de 24 fremmødte velkommen til generalforsamlingen (GF) og foreslog Jens Bernhard Knudsen 

som dirigent, hvilket blev enstemmigt vedtaget. Dirigenten takkede for valget og erklærede GF for rettidigt 

indvarslet. Som stemmetællere blev herefter valgt Kamma og Lone. 

2) Dirigenten gav herefter ordet til formanden for dennes beretning (se bilag 1).  

Der blev stillet spørgsmål til trafiksikkerhed med udsyn mod Vildbjerg fra Vognstrupvej. Herning kommune vil 

ændre på afmærkningen på Vognstrupvej, så man bliver placeret rigtigt i krydset for at få det rette overblik. 

Der blev talt om frilandsby. Hvis det bliver en realitet, drejer det sig om en ejendom i nærheden af Sørvad, hvor 

der skal laves et bofællesskab/kontorfælleskab eller lign. Med en grøn korridor ind til byen. Det er stadig i 

projektfasen, og der er ikke taget stilling til vores ansøgning endnu.  

Trafiksikkerhed ved indkørsel til p-plads ved SKI. SKI har indsendt en skrivelse til Herning kommune omkring 

problemstillingen. 

3) Kassereren redegjorde for det reviderede regnskab (se bilag 2).  

Vi har i 2022 haft den største omsætning nogensinde på 278.364 kr.  

Der blev forelagt et forslag om at tilmelde sig en charity platform kaldet Odendo. Det er en form for 

tilskudsordning, hvor der er mulighed for at modtage donationer fra privatpersoner. Vi vil undersøge det 

nærmere.  

4) Dirigenten gav herefter på skift ordet til de tre underudvalg under borgerforeningen 

a) Æ Fiskehus ved Viggo Jensen   

Fiskehuset er stadig aflåst i weekenden og hvis man vil være sikker på at have fiskehuset til et arrangement skal 

den bookes ved at skrive sig på listen i huset. 

b) Det Grønne Hold ved Helle Andsbjerg (se bilag 3)  

c) Lokalhistorisk arkiv   

Der er intet indlæg i år 

5) Dirigenten gav herefter ordet til formanden for dennes fremlæggelse af det kommende års aktivitetsplan og 

budget for samme. Der blev forelagt et forslag om at inddrage plejehjemmet mere i arrangementet og evt. nye 

arrangementer deroppe. Borgerforeningen har ikke ressourcer til at afholde flere arrangementer så vi opfordrer 

til at der er andre der opfylder dette ønske. 
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Der bliver spurgt til flagvognen ang. Sikkerhed ved lys og størrelse. Vi er stadig i opstartsfasen og der skal stadig 

justeres på både vognen og opkørslen til garagen bl.a. bliver der arbejdet på at gøre den smallere og at få påsat 

en mover. Det blev fastslået at flagvognen overholder reglerne og er lovlig at køre med.  

6) Behandling af indkomne forslag: 

Der er indkommet et forslag fra bestyrelsen om vedtægtsændring. For ændring af vedtægterne er det nødvendigt 

med 2/3 flertal.  

Ændringen vedrører pkt. 4, 4. 

Afsnit foreslås ændret fra: 

”Generalforsamlingen indkaldes af bestyrelsen med mindst 14 dages varsel ved annoncering i lokal presse eller 

direkte til foreningens medlemmer” 

Til: 

”Generalforsamlingen indkaldes af bestyrelsen med mindst 14 dages varsel ved annoncering på foreningens 

hjemmeside og ved opslag i byen”.  

Det beror på en oplevelse af at annonceringen ikke giver værdi i forhold til alle vores andre formidlingskanaler 

samt at det er forholdsvist dyrt at annoncere i avisen og en udgift som vi gerne vil undgå at holde. Forslaget blev 

enstemmigt vedtaget. 

7) På valg til bestyrelsen for en to-årig periode var flg.: 

a) Jan Grünberger (modtager genvalg) 

b) Maibrit Juhl (modtager genvalg) 

c) Karoline Græsborg (modtager genvalg) 

d) Sofie Damgaard Jensen (modtager genvalg) 

Alle blev genvalgt. 

8) Som 1. suppleant blev Morten Nørregaard genvalgt for en et-årig periode og GF gav bestyrelsen bemyndigelse til 

selv at finde en suppleant mere. 

9) Niels Poulsgaard er genvalgt.  

I mangel af emner som revisorsuppleant gav GF bestyrelsen bemyndigelse til selv at søge at finde en sådan. 

10) Eventuelt. 

Der blev spurgt nærmere ind til projektet omkring fjernvarme. Borgerforeningen fortalte om de indlæg der 

allerede er fremlagt på Facebook og borgerforeningens hjemmeside (www.vinding-borger.dk). Yderligere 

spørgsmål og kommentarer skal stilles til arbejdsgruppen for fjernvarme.  

Dirigenten erklærede herefter GF for afsluttet, takkede for god ro og orden samt gav ordet tilbage til formanden. 

Formanden takkede alle fremmødte for den udviste store interesse for foreningens arbejde og takkede dirigenten 

for det veludførte arbejde. 

 

Helle Andsbjerg 
Sekretær 

Jens Bernhard Knudsen 
Dirigent 
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Bilag 1:  

Årsberetning 

for Vinding Borgerforening 2022 – 2023 

1. Indledning 

Det sidste år har på mange måder været usædvanligt. Rusland invaderede Ukraine den 24 FEB 2022, hvilket har fået 

store konsekvenser for os alle på flere måder. Som danskere har vi indtil videre kunnet nøjes med at mærke 

konsekvenserne på pengepungen - heldigvis. I Ukraine er det en helt anden sag.  

Alt er steget ikke mindst EL og gas, hvilket har kunnet mærkes på de fleste indbyggeres budget i Sørvad, fordi 

hovedparten af alle husstande i byen anvender gas til opvarmning. Denne kendsgerning, samt fordi regeringen i løbet 

af sidste år meldte ud, at gas til privat opvarmning hurtigt skulle udfases til fordel for anden opvarmningsform, fik 

Borgerforeningen til medio 2022 at nedsætte en arbejdsgruppe, som fik til opgave at undersøge mulighederne for 

udbygning af en alternativ fælles opvarmningsform i byen. Arbejdsgruppen er endnu ikke færdig med sit arbejde, men 

status på arbejdet har man kunnet følge med i på Borgerforeningens hjemmeside, facebookside og på opslagstavlen 

hos CykelKurt.  

2. Samarbejde med Herning Kommune. 

Som det fremgår af vores visionspapir, lægger Borgerforeningens bestyrelse en stor del af sit arbejde i at spille op mod 

kommunen i et forsøg på at varetage områdets interesser bedst muligt. 

Vi deltager i fire årlige møder i kommunens Landsbykontaktudvalg, som er et forum, hvor alle Herning Kommunes 

landsbyer mødes, dels for at blive holdt orienteret af kommunen, men i lige så høj grad for at orientere hinanden og at 

påvirke kommunen til at arbejde for vores sager. – Det er i øvrigt i samme udvalg, at der træffes afgørelser om den 

årlige tildeling af midler fra Landsbypuljen. En pulje som vi har haft megen glæde af. 

Over året har vi holdt adskillige møder med kommunens folk som skovfogeden, trafik- og miljøudvalget, Herning Vand 

og folk fra ”De grønne Områder”. 

Vi synes selv, at vi har et godt samarbejde med Herning Kommune. Et samarbejde som kun bliver bedre med tiden. 

3. Samarbejde med vores nabolandsbyer Vind, Ørnhøj og Abildå. 

Samarbejdet er døbt NordVestKraft. Det er formaliseret ved fire årlige møder, hvor vi udveksler synspunkter og 

erfaringer, og hvor vi forsøger at hjælpe hinanden i stort og småt. 

Vi har p.t. tre projekter, som kører under NordVestKraft. Det ene er etablering af en cykelsti mellem Sørvad og Vind.  

I 2017 blev der af Herning Kommune afsat en million kroner til projektet. Vi var på besigtigelsestur i oktober 2017 

sammen med Vind og kommunen, for at finde ud af, hvor en sti evt. kunne anlægges. Udgangspunktet var, at den 

skulle følge den gamle jernbaneforbindelse så langt, det lod sig gøre. 

Aftalen med kommunen var, at kommunen tog sig af al planlægning og udførelse, herunder gennemførte en hurtig og 

grundig orientering af diverse lodsejere, som evt. skulle lægge jord til. Fremdriften i projektet har indtil videre været til 

at overse, men nu er arealerne til cykelstien i det mindste eksproprieret og flere træer er fældet, så må vi se, hvornår 

man begynder at bygge stien. 

Det andet projekt er projektering af vores 100 meter Tårn på Bavnen. Hele vejen igennem projektet indtil nu, har vi 

fået opbakning fra kommunen.  

Status er nu at miljøministeriet i første omgang har afvist vores ansøgning om tilladelse til at bygge tårnet. Vi opgiver 

dog ikke af den grund og sender et revideret forslag til behandling inden sommerferien. Vi forventer svar igen inden 

jul. 
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Det tredje projekt er et forsøg på at få udvidet adgangen til vore genbrugspladser i Ørnhøj og Sørvad. I begge byer er 

pladserne kun åbne fire timer om ugen, hvilket står i kontrast til de generelt længere åbningstider på de fleste af 

kommunens øvrige genbrugspladser. Dertil kommer, at man ikke har mulighed for at aflevere elektronik i hverken 

Ørnhøj eller Sørvad. Vi har i øjeblikket en ansøgning til behandling i kommunen, hvor vi argumenterer for, at man 

forlænger åbningstiden i Sørvad til 16 timer, og at det bliver muligt at aflevere bl.a. elektronik her. I Ørnhøj 

argumenteres for en åbningstid på otte timer. Vi ønsker i øvrigt åbningstiderne lagt, så borgerne få bedre mulighed for 

at besøge pladserne. Sagen er yderligere blevet løftet overfor borgmesteren og Kommunaldirektøren i efteråret. Vi 

har et begrundet håb om, at der sker noget i sagen i løbet af 2024. 

4. Borgerforeningens venner. 

Borgerforeningens Grønne Hold er veletableret. Det er en ordning, som vi har meget stor gavn af, og som bliver rost i 

høje toner blandt kommunens folk i driftsafdelingen og ikke mindst blandt borgerne. 

Holdets arbejde kan vi alle betragte i det daglige ved at kaste et blik på byens bede. 

Et indlæg om holdets arbejde, vil vi vende tilbage til. 

Ud over Borgerforeningens Grønne hold, er vi i færd med at etablere flere ”Blå hold”, som kunne tage sig af følgende: 

• Vedligeholde naturcirklen, herunder at save brænde til brændeskuret.  

• Hjælpe til fastelavnsfest eller Sct. Hans fest.  

• Opsætning af flagalle. 

• Pleje af Å-dalen og Kirkestien. 

• Få lysene i byens juletræer til at virke og andre elektrikeropgaver. 

• Evt. vedligeholdelse af Bavnen. Flere har allerede meldt sig.     
                                                                      

5. Borgerforeningens kommunikationsstrategi. 

Borgerforeningen kommunikerer i hovedsagen gennem vores side på facebook, vores hjemmeside, vores 

kvartalsfolder, gennem opslag ved byportene og i skabet ved ”CykelKurt” samt ved afholdelse af borgermøder. 

På facebook lægger vi korte, aktuelle nyheder – ofte med henvisning til hjemmesiden. Vi har netop passeret 607 

medlemmer på facebook, hvilket er hundrede mere end sidste år ved samme tid.  

Hjemmesiden anvender vi som en slags historik og her lægges længerevarende historier og nyheder samt diverse 

nyttige oplysninger.  Hjemmesiden har fået nyt, og mere moderne udseende. Kvartalsfolderen retter sig primært 

fremad, men kan også indeholde korte historier. Opslagene og folderen skal fange alle, som af den ene eller den 

anden årsag ikke anvender facebook eller læser vores hjemmeside. Afholdelse af Borgermøder kan anvendes ved 

særlig vigtige begivenheder, hvor vi gerne vil høre borgernes tilbagemeldinger. 

Kvartalsfolderen er veletableret. Vi har imidlertid erkendt, at det er vanskeligt at samle tilstrækkeligt stof til fire årlige 

udgivelser, hvorfor vi har bestemt, at vi fremover vil lade den udkomme to gange om året. 

6. Vedligeholdelse af Naturcirklen. 

Vedligeholdelsen af Naturcirklen er lagt i en fast gænge. Vi kan sagtens bruge et par frivillige til at stå for pasningen. 

7. Shelterplads ved skydebanen. 

VBF har, i samarbejde med Vinding KFUM-spejderne, været i gang med at etablere shelterpladsen, hvor de 
2 første shelters blev bygget i efteråret. - Og nu er vi i gang med at bygge endnu et shelter, et toilet og en 
grillhytte.  
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Der er indvielse d 25 marts hvor også MTB-banen, som cykelklubben Med-Vind har lavet, officielt indvies. - 
Se program på FB og i folderen. Vi håber at spejderne og alle andre kan få glæde af pladsen i mange år 
fremover.  

I VBF mener vi, at det er vigtigt at spejderlederne har tid til kerneopgaven med børnene og at kunne bruge 
pladsen uden at skulle tænke på drift.  

Driften og vedligeholdelsen af shelterpladsen er et samarbejde mellem VBF og Herning kommune.  

Det er VBF som både Juridisk, praktisk og økonomisk har det fulde ansvar for driften af pladsen.  

HK står for at tømme skraldespand, betaler vandforbrug og stiller træ fra skoven til rådighed til brænde. 

VBF nedsætter et ”Shelterudvalg” som varetager den praktiske del af driften med at save brænde, holde 
opsyn, og vedligeholde, og så selvfølgelig udvikling og finpudsning, i samråd med spejderlederne.  

Hvis du kunne have interesse i at være med i dette arbejde eller har spørgsmål kan du kontakte en fra 
bestyrelsen.  

Ingen projekter uden finansiering  

Vi skylder også en kæmpestor tak til alle de glade givere som har bidraget økonomisk: 

Shelterpladsen er betalt af Præstbjerg Y Men´s Club, Herning kommunes borgersamarbejdspulje, 
Nordeafonden og Friluftsrådet.  

8. Renovering af torvet 

Som alle har kunnet se, har Torvet i 2022 gennemgået en omfattende renovering. Projektet startede 
allerede i 2021 ved at vi nedsatte et torveudvalg og fik arkitektfirmaet Arkitec til at udarbejde et forslag, 
som tilgodeså et mere moderne udseende samtidig med at Torvet blev mere brugervenligt med bl.a.et 
overdækket opholdsområde. Det gamle bassin måtte desværre nedlægges, da kommunen generelt ikke 
længere vil støtte disse ret dyre vandanlæg, mens vi har bibeholdt Kronprins Frederiks Eg på Torvet. Vi har 
desuden i udformningen lagt vægt på trafiksikkerheden ved at placere de støbte mure således, at børn ikke 
umiddelbart kan løbe ud på Langgade og Skovvej. Projektet er af flere omgange blevet præsenteret for 
borgerne og er løbende blevet justeret i samarbejde med kommunen. Vi synes selv, at det allerede ser 
lovende ud, selv om der mangler den sidste finish så som belysning, siddepladser med borde samt – ikke 
mindst – beplantning i bedene. Det Grønne Hold har været meget aktive i forberedelserne til arbejdet og i 
planlægningen af udseendet af de nye bede. Vi glæder os til at se det færdige arbejde og håber det vil være 
til gavn for alle.  

Og mon ikke indvielsen skal fejres til den tid?  

9. Ny flagvogn og bygning af garage/opbevaringsrum 

Byggeriet af vores nye flagvogns- og materielopbevaring med værksted er nu afsluttet.  

Det hele er bygget af vores lokale håndværkere, som har lavet et virkeligt flot stykke kvalitets arbejde.  
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Selvom vi har fået flot økonomisk støtte fra Herning Kommunes landdistriktspulje og Jysk Energis 
sponserpulje, så har projektet været så omfattende at det kun har kunnet lade sig gøre fordi alle de lokale 
entreprenører og håndværkere har sagt ja til at udfører arbejdet som delvist sponsorat.  

Det er fantastisk at opleve hvad der kan opnås gennem et stærkt lokalt sammenhold, Så derfor skal der lyde 
en kæmpestor tak til: 

Jeppe:  BE- Installation - Sørvad 

Just og Kristian:  Just byggeri 

Gerhard og Peder: (Gårdejer Peder Kamstrup) 

Kim, Viktor, Mads og Jeppe:  Sørvad Tømrer og Snedker  

Martin Ahle: Vognmand. 

10. Julepyntning. 

Som følge af krigen i Ukraine og de høje energipriser besluttede vi i Borgerforeningen af indskrænke anvendelsen af 

juleudsmykning i 2022. Først og fremmest var der ingen lys på torvet, hvilket i øvrigt faldt sammen med, at netop 

torvet har været under gennemgående renovering. Dernæst var der ej heller lys i vores juletræer nede ved brugsen og 

åen. Til gengæld blev alle træerne flot pyntet af børnene i dagplejen, børnehaven og SFO´en.  - Atter en gang mange 

tak til alle frivillige hjælpere. Uden dem ville det blive en stor og dyr opgave at etablere julepyntning i byen. 

Træet foran Brugsen var igen sponsoreret af Lena Storch, træerne ved åen var sponsoreret af Peter Kragelund. 

11. Sct. Hans fest og Jule – og fastelavnsfester. 

Sct. Hansfesten afholder vi selv i samarbejde med Missionshuset og SKI. Det er en rigtig hyggelig fest, som traditionen 

tro starter oppe på Plejehjemmet og slutter med bål, sang, kaffe og kage ved Fiskehuset. Fremmødet var sidste år 

stort som sædvanligt. Vi kan allerede nu fortælle at båltaleren bliver Valgmenighedspræst Finn Tarpgaard. 

Fastelavnsfesten blev i år afholdt med gudstjeneste i kirken og efterfølgende tøndeslagning, kaffe og fastelavnsboller i 

SKI. Det var en succes med mange flotte udklædninger og tønder til både voksne og børn. Der var et fint fremmøde på 

ca. 220 personer 

12. Frilandsby 

Sørvad har ansøgt om at blive en de af regeringens forsøgsordning med frilandsbyer 

Vi har indsendt et projektforslag under navnet: ”Landsbyens Landsted” som i grove træk har til formål at undersøge og 

afprøve en ny bosætningsform med flere små boliger på nedlagte landbrugsejendomme tæt på landsbyer. Dette 

kræver fritagelse fra en del lovgivning, hvilket forsøgsordningen giver mulighed for. Herning kommune bakker op om 

ideen. Det forventes afgjort lige inden sommerferien, om Sørvad bliver udvalgt.  

13. MTB-spor. 

I løbet af det sidste års tid har der været stor aktivitet i skoven ved Baunen.  

Cykelklubben Med-Vind har afholdt en mængde ”spordage”, hvor der er blevet arbejdet hårdt på at færdiggøre MTB 

sporet. Resultatet er virkelig blevet godt. Mere end 4 km varieret rute er det blevet til.  

Lørdag d. 25. marts kl. 10-14 er det Stor Indvielsesfest for MTB-banen og shelterpladsen. 
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14. Offentlig transport  

Det er tydeligt at arbejdet med at fastholde den kollektive trafik i en eller anden form er vigtigt. I den seneste høring 

om busplanerne er der lagt op til så væsentlige forringelser at byens borgere ikke vil have mulighed for at varetage 

hverken uddannelse eller job, hvis de bruger den offentlige trafik som transportmiddel. Derfor har vi som byens 

talerør indsendt et høringssvar som forhåbentligt ændrer på den fremlagte plan. Men vi kan ikke gøre det alene så 

derfor stor tak til alle de af jer som også har meldt jer på banen og bl.a. fortalt hvor udfordringerne er, men også selv 

har indsendt et høringssvar. 

Bestyrelsen for Midttrafik har en vision om at gøre det nemmere for kunderne at bruge den åbne flextrafik, som 

omfatter Flextur, Plustur og Flexbus. Midttrafik har derfor arbejdet med at forenkle og harmoniserer det, og har bl.a. 

haft forslag i politisk høring, og alle kommuner i regionen har tilsluttet sig. 

Flextrafik bliver inddelt i forskellige ruter hvor taksterne bliver hhv. 3 kr., 7 kr. eller 14 kr. pr. km. derudover bliver det 

lettere at bestille da det bliver muligt at gøre via selvbetjeningen, telefonisk og via Rejseplanen. 

Hvordan det præcis kommer til at udmønte sig er stadig ikke helt afklaret. Følg med på vores hjemmeside for at få 

flere oplysninger når vi ved mere. 

15. Borgerforenings bestyrelse. 

Den nuværende bestyrelse er næsten fuldtallig. Vi fik på en tidligere generalforsamling forsamlingens tilladelse til at 

foretage selvsupplering. Den tilladelse har vi benyttet os af. 

I år er fire medlemmer af bestyrelsen på valg samt en suppleant. Vi mangler således stadig den sidste suppleant. 

Vi har tradition for, at suppleanterne arbejder på lige fod med den øvrige bestyrelse.  

Vi synes selv, at vi har et rigtig godt sammenhold i bestyrelsen. Vi har det sjovt sammen, og får tingene gjort. 

16. Afslutning. 

Vi synes selv, at vi har nået en del siden sidst afholdte generalforsamling. Som man kan høre af min beretning, har vi 

flere gode projekter i støbeskeen. Projekter som alle vil være til gavn for byen. 

Vi vil fortsætte med trafiksikkerhedsmæssige foranstaltninger. Det er desværre ikke lykkedes at få etableret yderligere 

hastighedsbegrænsning på Langgade som følge af en politisk beslutning i Herning Kommune om som princip at have 

50 kilometer gennem småbyerne. Det er en sag, som vi stadig agter at arbejde med. 

Vi har desuden tanker om etablering af mere sikre skoleveje ind til byen. Ikke mindst Agerfeldvej er smal med mange 

uoverskuelige sving. Det er et projekt, som stadig ligger lidt ude i fremtiden. 

Vi har også fokus på stien op langs skoven. Den benyttes af flere og flere, ikke mindst børn efterhånden som 

Bauneparken bliver bebygget. Indtil videre er det lykkedes at overtale kommunen til bl.a. at snerydde stien, hvorfor 

man har lavet en asfalteret opkørsel ved Skovvej. Vi presser på for at få stien belyst. Det er vi dog ikke lykkedes med 

endnu. 

Vi fornemmer en stor opbakning til vores arbejde, og vi har sjældent manglet hjælpende hænder, når der har været 

behov. Derfor skal der lyde en kæmpe TAK til alle jer, som i løbet af året har givet en hjælpende hånd til det ene eller 

til det andet.  

 

 

------------------------------------------------------ 
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Bilag 2 Regnskab 
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Bilag 3 Det grønne hold 
Det Grønne Holds (DGH) opgaver, har i år bestået af plejen af vores bede rundt om i byen. 

Vi havde egentlig tænkt at vi ville lægge nogle flere krokusløg i græsset ved Borupsvej da de arealer sagtens kan klare 

endnu flere blomster, men den opgave er blevet udskudt til næste år. 

Som der er blevet skrevet om i borgerforeningens folder mv, og som det jo er tydeligt så er vi i år kommet i gang med 

torveprojektet. Det er en opgave som har fyldt lidt for DGH. Vi har hjulpet med at gøre klar ved at flytte de planter der 

var i vejen for projektet. Vi glæder os til at se hvordan de klarer sig på deres nye placering langs kanten af 

parkeringspladsen på torvet.  

Ellers har DGH været med i torveudvalget og haft mange korrespondancer med Herning Kommune omkring 

beplantningen på torvet. Hvilke ønsker og muligheder vi gerne så blive ført ud i livet. Det har været vigtigt for os at 

være en del af den proces da det efter etableringen bliver vores opgave at passe beplantningen der. 

Selvom vi har nogle faste opgaver i løbet af sommeren, vægter vi det sociale højt og der er altid plads til flere, så hvis I 

går med nogle grønne fingre i lommen, så er i velkomne til at tage dem op og give en hånd med.  

Sidst men ikke mindst vil jeg takke alle på DGH, for deres indsats, uden dem var byens vedligeholdelses sats ikke så høj 

og hvilket ville kunne ses på vores by. 

På vegne af Ellen og Helle. 


